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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Mentesülhet-e Jánossomorja az átmen ő teherforgalomtól”

címmel .

A benyújtottkérdésemre a választ írásban váram .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jánossomorja Város Önkormányzata megkereséssel fordult hozzám, mint a térség

országgyülési képviselőjéhez a településen átmenő jelentős kamionforgalom okozt a

közlekedésbiztonsági kockázatok tárgyában.

Jánossomorja a 86-os főút Mosonmagyaróvár-Csorna közötti szakaszán fekszik, így a

városban jelentős a tranzit-teherforgalom, melynek kiszolgálására a település közúthálózat a

nem alkalmas. Az átmenő teherforgalom gyakorta okoz baleseteket, a főút mentén épült házak

statikai károsodása mindennapos és a településen élők életminőségét is nagyban rontja a

jelentős zajterhelés. A nemrég átadott M85-ős gyorsforgalmi út közvetlen kapcsolato t

teremtett az MI-es autópálya és Csorna város között, így azt használva mindössze 18



kilométer többlettávolságért cserébe a fuvarozók jóval kényelmesebben és biztonságosab b

juthatnak el úti céljukba.

A helyzetre megoldást jelentene a nehéz tehergépjármű forgalom korlátozása a 86-os főúton,

mely azt az M85-ös gyorsforgalmi útra terelné . A Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt.

(továbbiakban NIF Zrt .) korábbi tájékoztatása szerint a forgalom elterelése ellentétes lenne a

86-os főút KÖZOP-os forrás terhére megvalósított felújításával vállalt célokkal . A NIF Zrt .

állásfoglalása szerint a teherforgalom elterelése akár az uniós támogatás visszafizetésével i s

járhat, így arról – mérlegelve az esetleges kockázatokat - a nemzeti fejlesztési miniszternek

kell döntést hoznia.

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, lát-e lehetőséget a 86-os főút teherforgalmána k

M85-ös gyorsforgalmi útra terelésére a korábbi uniós forrás visszafizetésének kockázat a

nélkül? Ez a megoldás egyaránt szolgálná Jánossomorja város lakosságát és a 86-os f őú t

közúti biztonságát, ráadásul segítené az M85-ös gyorsforgalmi út átadásával elérn i

kívánt kormányzati célok megvalósulását .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. március I .
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